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Abstract (en)
A storage box (1) for screw driver bits (2) has a housing bottom part (11) which contains, for each screw driver bit (2) to be stored therein and also
for a magnet holder (3) likewise to be accommodated in the box (1), an associated compartment (24, 33). Connected to the housing bottom part (11)
is a lid (12) for closing the compartments (24,33). To improve user friendliness, the lid (12) is connected to the bottom part (11) via a hinge (13), with
the result that when the lid (12) is open all of the compartments (24, 33) of the bottom part (11) are simultaneously accessible. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Aufbewahrungsbox (1) für Schraubendrehereinsätze (2) weist ein Gehäuseunterteil (11) auf, das für jeden darin aufzubewahrenden
Schraubendrehereinsatz (2) sowie für einen ebenfalls in der Box (1) unterzubringenden Magnethalter (3) ein zugehöriges Fach (24, 33) enthält. Mit
dem Gehäuseunterteil (11) ist ein Deckel (12) verbunden, um die Fächer (24, 33) zu verschließen. Um die Bedienungsfreundlichkeit zu verbessern,
ist der Deckel (12) mit dem Unterteil (11) über ein Scharnier (13) verbunden, damit bei geöffnetem Deckel (12) sämtliche Fächer (24, 33) des
Unterteils (11) gleichzeitig zugänglich sind.
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